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Czechowice - Dziedzice, 25 września 2018 r.

pan Burmistrz

Marian Błachut

Wniosek Radnego Bańomieia Faifer

Wnoszę o lozważenie podjęcia działań w zakresie oznaczenia boisk ze sztuczną
nawierzchnią w tym i biezni, ktore są zlokalizowane pzy placowkach oświatowych w Gminie
Czechowice-Dziedzice jak izaządzanychpżez MOS|R tablicami informującymi o zasadach
korzystania z nich w tym wyraźnego oznaczeniazakazu wstępu osobom na rolkach, rowerach,
zwózkami dziecięcymi.

W ostatnim czasie zauważyłem, że na boiskach i bieżniach ze sztuczną nawiezchnią
pojawiają się osoby, ktore je niszczą uźytkując je wbrew pżeznaczeniu i zasadom prawidłowej

eksploatacji (uzytkownicy np, wjeżdżĄą na boiska i bieznie rolkami, deskorolkami, rowerami,
wózkami dziecięcymi), co moze spowodować uszkodzenie nawierzchni. Często te osoby
użytkują je w sposób niewłaściwy na skutek braku wiedzy jak z nich kozystac.

Tablice informacyjne w zakresie jak prawidłowo kozystać z obiektu czy informujące o

oznaczonych zakazach pozwolą zapobiec choćby w części dalszemu ich niszczeniu, Boiska i

bieżnie ze sztuczną nawiezchnią kosztowały setki tysięcy złotych więc niewątpliwie byłoby
wielką szkodą dopuszczenie do ich dewastaĄi puez niewłaściwą eksploatację.

Radny Rady Miejskiejw Czechowicach - Dziedzicach

- 1 Bańłomiej Fajfer
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